
 

 

Protokół nr 2/2018 

             z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

                      odbytego w dniu 3 grudnia 2018 r. w godz. od 16:15 do 18:00 

w  Urzędzie Miejskim  Suwałkach. 

 
Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  

2/ Anna Maria Gawlińska 

3/ Mariola Brygida Karpińska, 

4/ Adam Ołowniuk, 

5/   Marek Lech Zborowski-Weychman, 

 

Nieobecny Członek Komisji: 

1/   Jarosław Schabieński 

  

W posiedzeniu udział wzięli:  
1.Czesław Renkiewicz                - Prezydent Miasta Suwałk, 

2.  Ewa Beata Sidorek                - Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Wiesław Stelmach                  - Skarbnik Miasta, 

4. Monika Podziewska               - Naczelnik WBiF  

5.  Alicja Jacewicz                     - Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu, 

6. Elżbieta Szczęsna                   - Wydział Oświaty, Wychowania i Sportu, 

7. Maciej Gołaszewski               - Wydział Oświaty, Wychowania i Sportu,  

8. Artur Radzewicz                    - Wydział Inwestycji. 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

  

Anna Ruszewska – Przewodnicząca Komisji  powitała zebranych i przypomniała, że porządek 

posiedzenia został przesłany wraz z materiałami. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku posiedzenia: 

za                                                -   5  radnych, 

przeciw                                       -   0 

wstrzymało się od głosu             -   0. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie Protokołu Nr 1/2018 z posiedzenia Komisji w dniu 22 listopada 2018r. 

2. Przyjęcie Regulaminu pracy Komisji Oświaty i Wychowania w kadencji 2018-2023. 

3. Informacja z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 

jako części budżetu miasta na 2019 rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz 

określenia maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących              

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych, dla których Miasto Suwałki jest organem prowadzącym. 

6. Zaopiniowanie projektu budżetu  Miasta  Suwałk na rok 2019. 

7. Zaopiniowanie Zarządzenia nr 369/2018 r. Prezydenta Miasta Suwałk z dnia 15 listopada 

2018 r. w sprawie  projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta Suwałki na lata 

2019-2040. 

8. Wolne wnioski. 

  



Ad 1. 

Przyjęcie protokołu nr 1/2018 z dnia 22 listopada 2018 r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Członkowie Komisji  więcej  uwag nie wnieśli. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -   5  radnych, 

przeciw                                       -   0 

wstrzymało się od głosu             -   0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie Regulaminu pracy Komisji Oświaty i Wychowania w kadencji 2018-2023. 

Projekt Regulaminu  stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. 

 

Głosowanie nad projektem Regulaminu : 

za pozytywną opinią głosowało  -   5  radnych, 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja jednogłośnie przyjęła projekt Regulaminu pracy Komisji Oświaty i Wychowania                   

w kadencji 2018-2023. 

 

Ad 3. 

Informacja z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2019 rok. 

Informacja  stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Prezydent Miasta Suwałk Czesław Renkiewicz szczegółowo przedstawił Informację                        

z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu 

miasta na 2019 rok. 

 

Członkowie Komisji  uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad Informacją : 

za pozytywną opinią głosowało -    5  radnych, 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja jednogłośnie przyjęła Informację z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego 

Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2019 rok. 

 

Ad 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Prezydent Miasta Suwałk Czesław Renkiewicz  szczegółowo przedstawił projekt uchwały. 

Członkowie Komisji więcej uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -    5 radnych, 

przeciw                                       -    0  



wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz 

określenia maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku. 

Opinia Komisji  stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących                       

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych         

w szkołach podstawowych, dla których Miasto Suwałki jest organem prowadzącym. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Suwałki Ewa Beata Sidorek przedstawiła i szczegółowo 

uzasadniła projekt uchwały. 

Radna Mariola Brygida Karpińska zapytała dlaczego 60 punktów w drugim etapie 

postepowania rekrutacyjnego otrzyma dziecko obojga rodziców posiadających Suwalską Kartę 

Mieszkańca; ponadto zwróciła na duże rozbieżności w punktacji. Jako przykład podała § 1 pkt 5, 

mówiący o tym, że  dziecko, które w danym roku szkolnym jest objęte obowiązkiem rocznego 

przygotowania przedszkolnego otrzymuje 20 punktów.  Prosiła o wyjaśnienie, jaki jest związek 

Suwalskiej Karty Mieszkańca z miejscami w przedszkolu. 

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że Suwalska Karta Mieszkańca 

dotyczy mieszkańców Suwałk, którzy mieszkają na terenie naszego miasta oraz płacą podatki. 

Obowiązkiem Samorządu jest zapewnienie miejsc w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych. Z miejsc w tych placówkach korzystają również dzieci mieszkające w 

gminach. Zauważalnym jest fakt sztucznego przemeldowania jednego rodzica i dziecka, co 

powoduje, że dla suwalskich dzieci nie zawsze starcza miejsc. Poinformowała, że  dzieci spoza 

Suwałk przyjmowane są do przedszkoli, jeżeli są wolne miejsca a zainteresowana gmina podpisze 

z samorządem suwalskim stosowne porozumienie dot. kosztów. 

Zaznaczyła, że Suwalska Karta Mieszkańca w 100% zwalnia z opłat za przedszkole; rodzice 

uiszczają opłatę tylko za wyżywienie. 

Radna Mariola Brygida Karpińska zapytała, czy nieposiadanie w/w Karty nie dyskryminuje 

rodziców, którzy nie wiedzą o swoich prawach i nie mają tej Karty; stwierdziła, że jest zbyt mała 

informacja dot. SKM. 

Prezydent Czesław Renkiewicz powiedział, że jest inicjatorem Suwalskiej Karty Mieszkańca; 

powstała ona po to, aby  generalnie dbać o dochody miasta; korzyści powinny mieć te osoby, które 

płacą podatki w Suwałkach a nie te płacące w innych miejscowościach; jeżeli będą wolne miejsca 

w przedszkolach to dzieci spoza Suwałk będą przyjęte a zainteresowana gmina zapłaci. 

Na terenie miasta działa 9 przedszkoli publicznych, na terenie gminy działają dwa oddziały. 

Członkowie Komisji więcej uwag nie wnieśli.  

Radna Mariola Brygida Karpińska zaproponowała, aby informacja o Suwalskiej Karcie 

Mieszkańca była bardziej rozpowszechniona w suwalskich mediach. 

Zastępca Prezydenta Miasta Ewa Beata Sidorek powiedziała, że w temacie kryteriów 

obowiązujących w postepowaniu rekrutacyjnym rodzice są informowani na bieżąco w 

przedszkolach, żłobach, w trakcie przyjęć interesantów; szeroką akcję informacyjną prowadzą 

pracownicy Wydziału Oświaty, Wychowania i Sportu. 

Radna Mariola Brygida Karpińska poprosiła o wyjaśnienie § 1 pkt 4 projektu uchwały ;   

zapytała również o sens punktacji skoro dziecko w danym roku szkolnym objęte jest  z mocy 

ustawy obowiązkiem rocznego przygotowania przedszkolnego . 

Naczelnik Alicja Jacewicz wyjaśniła, że chodzi o kontynuację opieki wczesnoszkolnej gdy 

dziecko ze żłobka przechodzi do przedszkola a rodzice pracują; dotyczy to zarówno placówek 

prowadzonych przez samorząd jak również placówek prywatnych.. 

Radna Anna Gawlińska zapytała, czy osoby mieszkające, a nie zameldowane  i rozliczające się 

w Suwałkach  mogą otrzymać Suwalską Kartę Mieszkańca. 



Prezydent Czesław Renkiewicz odpowiedział, że tak, gdyż zeznania roczne składa się w miejscu 

zamieszkania a nie zameldowania. 

Radny Marek Lech Zborowski-Weychman zapytał o kryterium w przypadku matki samotnie 

wychowującej dziecko, gdyż w projekcie uchwały jest zapis „dziecko obojga rodziców”. 

Naczelnik Alicja Jacewicz odpowiedziała, że matki samotnie wychowujące dzieci i dzieci 

niepełnosprawne i tak mają preferencje, gdyż w takich przypadkach są kryteria ustawowe. 

Radny Marek Zborowski-Weychman odniósł się do kryterium 60 punktów i zapytał, jak jest w 

przypadku, gdy jedno z rodziców mieszka w Suwałkach posiada Suwalską Kartę Mieszkańca, a 

drugi przebywa poza granicami kraju i rozlicza się z podatku tam gdzie pracuje. 

Prezydent Miasta Suwałk zaproponował, aby wnieść autopoprawkę do projektu uchwały i w § 1 

pkt 1 zmienić zapis na „dziecko rodzica posiadającego Kartę Suwalskiej Rodziny - 30 punktów za 

każdego rodzica”. 

Radny Marek Lech Zborowski-Weychman  nawiązując do  wcześniejszej uwagi radnej Marioli 

Brygidy Karpińskiej,  zapytał, po co przyznawane są punkty w § 1 pkt 5 skoro dziecko, w danym 

roku szkolnym jest objęte obowiązkiem rocznego przygotowania przedszkolnego. 

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że obowiązkiem Samorządu jest 

przyjęcie wszystkich dzieci  objętych obowiązkiem rocznego przygotowania przedszkolnego do 

przedszkola – niekoniecznie w placówce wskazanej przez opiekunów prawnych. Problem stwarza 

się w momencie, gdy rodzice wskazują tylko jedno przedszkole a w Placówce nie ma już wolnych 

miejsc. Obowiązkiem Samorządu jest albo stworzenie tych miejsc, albo ogłoszenie konkursu w 

jednostkach niepublicznych na realizację tego zadania. 

Radna Anna Ruszewska zapytała, czy rodzice, którzy mieszkają w Suwałkach, a nie posiadają 

Suwalskiej Karty Mieszkańca mogą otrzymać punkty przy rekrutacji, czy jednak nie posiadanie 

SKM jest równoznaczne z brakiem punktów w tym kryterium.  

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek potwierdziła, że w tym przypadku punkty nie zostaną 

przyznane. Podkreśliła, że opiekunowie prawni dziecka uprawnieni do otrzymania Suwalskiej 

Karty Mieszkańca tego w każdej chwili mogą złożyć stosowny wniosek. Otrzymanie dokumentu 

potwierdzającego złożenie wniosku już kwalifikuje do otrzymania punktów w postepowaniu 

rekrutacyjnym.  

Członkowie Komisji więcej uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych, 

przeciw                                       -    1 radny  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Prezydenta Miasta 

Suwałk - projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których Miasto Suwałki jest organem prowadzącym. 

Opinia Komisji  stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad 6. 

Zaopiniowanie projektu budżetu  Miasta  Suwałk na rok 2019. 

Projekt budżetu stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Prezydent Czesław Renkiewicz – przedstawił projekt budżetu Miasta Suwałk na rok 2019 

szczegółowo omawiając dział 801 - oświata i wychowanie oraz dział 854 - edukacyjna opieka 

wychowawcza. Nadmienił, że budżet na 2019 r. jest optymalny, ale niezadowalający. 

Poinformował, że  będą kolejne zmiany tegorocznego budżetu. Zwrócił również uwagę, że 

samorząd dużo inwestuje – szczególnie w rozbudowę i remonty placówek oświatowych, w 

szczególności podkreślił wydatki jednych z najważniejszych i niezbędnych inwestycji: rozbudowę 

Szkoły Podstawowej nr 4, której wstępny kosztorys opiewa na kwotę 12 mln zł. Zgodnie z 

założeniami 1 września 2020 r. uczniowie tej placówki rozpoczną naukę w nowej 



zmodernizowanej szkole; 195 tyś. zł to koszt modernizacji sieci wodociągowej i 

przeciwpożarowej w Szkole Podstawowej nr 7; likwidacja barier architektonicznych i 

przeciwpożarowych w Szkole Podstawowej nr 2 to koszt 500 tyś, zł. W rezerwie budżetowej 

pozostaje 500 tyś zł na najpilniejsze remonty - jest to przysłowiowa „kropla w morzu” gdyż wg 

zestawienia wniosków dyrektorów placówek oświatowych  na  bieżące remonty potrzebna jest 

kwota 17 mln zł. 

Radny Marek Lech Zborowski-Weychman zapytał, czy wcześniej zapowiadana propozycja  

dopłaty do żłobka 300+ jest realna i będzie wprowadzona w życie. 

Prezydent Czesław Renkiewicz odpowiedział, że w chwili obecnej prowadzone są w tym temacie 

prace. Prawdopodobnie program ten będzie wdrożony od 1 września 2019 r. W budżecie na rok 

2019 pozycji tej nie ma. Propozycja zostanie przedstawiona Radzie Miejskiej, która tym 

programem zajmie się w I półroczu 2019 r. 

Radna Mariola Brygida Karpińska zapytała o termin oddania  do użytku żłobka miejskiego. 

Prezydent Czesław Renkiewicz poinformował, że zaplanowano budowę obiektu na 122 miejsc, 

obecnie rozpoczęła się weryfikacja dokumentacji projektu, ogłoszony jest konkurs „Maluch Plus”, 

na przełomie grudnia 2018/stycznia 2019/ ogłoszony zostanie przetarg, wykonawca zostanie 

wyłoniony w lutym 2019 r., powinien rozpocząć prace w miesiącu marcu. Planowany termin 

oddania do użytku to 1 styczeń 2020 r. Koszt inwestycji to ok. 3 mln zł. 

Radna Mariola Brygida Karpińska zapytała o możliwość podwyżek dla nauczycieli za 

wychowawstwo. 

Prezydent Czesław Renkiewicz poinformował, że na ten temat odbyła się dyskusja z Klubami i 

Ugrupowaniami. Ustalono ze Skarbnikiem Miasta, że po zamknięciu bieżącego roku będą 

prowadzone prace nad przyznaniem środków na dodatki dla nauczycieli, które są zależne od 

samorządu, będzie przygotowany projekt uchwały i przedstawiony Radzie Miejskiej. Wyliczono, 

że na dodatek z budżety Miasta należy przeznaczyć 780 tyś zł. 

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek poinformowała, że 3 lata temu opracowany został 

nowy regulamin płac nauczycieli, którym podwyższony został dodatek za wychowawstwo, a 

zmienione zostało kryterium motywacyjne z kwotowego na procentowy. 

Radna Mariola Brygida Karpińska zaproponowała, żeby problem podwyżek w oświacie 

rozwiązany został podczas obecnej kadencji. 

Radna Anna Maria Gawlińska zwróciła uwagę na fakt,  że w dużych  szkołach takich jak np. 

Szkoła Podstawowa nr 11 jest bardzo ciężka praca zarówno dla nauczycieli, pracowników 

administracji, jak i uczniów. 

Ewa Beata Sidorek nie zgodziła się z tym stwierdzeniem. Za przykład dała Zespół Szkół  nr 2, 

gdzie teraz zostaje wygaszane gimnazjum, a pozostaje liceum i szkoła podstawowa, jeśli chodzi o 

gimnazjum jest to szkoła, która osiąga najlepsze wyniki w mieście (ma ten sam nabór i te same 

kryteria jak pozostałe szkoły w mieście), ponadto  jest to szkoła która ma najbardziej liczne klasy. 

Stwierdziła, że kluczem sukcesu jest kwestia zarządzania. 

Radna Anna Maria Gawlińska zapytała, jakie koszty poniesie Miasto w związku z reformą 

oświaty. 

Prezydent Miasta Czesław Renkiewicz odpowiedział, że Samorząd zrobi wszystko, aby koszty 

i konsekwencje tej reformy były jak najmniejsze, najważniejszym pytaniem w tej kwestii jest 

odpowiedź ilu nauczycieli straci pracę. 

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek poinformowała, że do wszystkich szkół 

ponadpodstawowych zostało wysłane zapytanie dotyczące możliwości przyjęcia oddziałów 

szkolnych, jak wynika z analizy więcej jest uczniów kończących szkołę podstawową niż 

gimnazjum. Okazało się, że w suwalskich szkołach możliwości są dużo większe niż 

zapotrzebowanie. Wg wstępnych analiz w związku z reformą oświaty pracę w szkołach 

podstawowych może stracić 50 osób. Szkoły ponadpodstawowe przekazały informację o 

zapotrzebowaniu nauczycieli, na dzień dzisiejszy uzupełnienie etatów jest niezbędne w I LO, ZST, 

III LO, zaś II LO jest zmuszone do zwolnienia m.in. polonisty, anglisty, nauczyciela języka 

francuskiego, biologii i W-F-u. Pozostałe szkoły nie wskazują potrzeby zatrudnienia. Szkoły 

zawodowe przygotowują się do wprowadzenia kształcenia dualnego. Nadmieniła również, że 



działające przy Państwowej Wyższej Szkole Zawodowej VII Liceum  Ogólnokształcące nie będzie 

przeprowadzało rekrutacji, obecnie  jest wygaszane. 

Radna Anna Maria  Gawlińska zapytała, czy Miasto Suwałki przygotowane jest lokalowo do 

przeprowadzenia reformy oświatowej. 

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że tak. Samorząd dąży do tego, aby 

przeprowadzać przy rekrutacji do szkół ponadpodstawowych selekcję, ustalony zostanie próg, 

poniżej którego dziecko nie dostanie się do liceum/technikum. Nadmieniła również, że szkoły 

zostały te same a liczba młodzieży zmniejszyła się o 50%. 

Prezydent Czesław Renkiewicz powiedział, że dużym problemem jest brak nauczycieli zawodu. 

Radna Brygida Mariola Karpińska zapytała, czy rozwiązaniem problemu nie byłaby podwyżka 

płac dla nauczycieli zawodu. 

Prezydent Czesław Renkiewicz powiedział, że są plany, aby przedmioty zawodowe uczone były 

nie przez nauczycieli a specjalistów w danej dziedzinie. 

Radna Anna Ruszewska poparła potrzebę podwyżek dla nauczycieli, powiedziała, że problem 

podwyżek w oświacie powinniśmy rozpatrzeć w przyszłym roku, obecnie należy rozsądnie 

podejść do budżetu i przyjrzeć się możliwościom. 

Radna Anna Maria Gawlińska zapytała, czy w świetle perspektywy zwolnień za zgodą 

dyrektora placówki - byłaby możliwość zmniejszenia godzin do ½ etatu. 

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że jest to niemożliwe. 

Radna Anna Maria Gawlińska zapytała, czy w związku z możliwością zdawania matury 

międzynarodowej, szkoły mogą rozszerzyć swoją ofertę nauki języka obcego jako przedmiotu 

dodatkowego od 4 klasy szkoły podstawowej i czy byłyby na ten cel środki finansowe. 

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że w tym roku jest to niemożliwe, nie 

ma na to środków finansowych, ale w marcu 2019 r. dyrektorzy zainteresowanych placówek mogą 

składać wnioski. Zapewniła, że wszyscy mogą liczyć na pomoc ze strony Naczelnika i 

pracowników Wydziału Oświaty, Wychowania i Sportu. 

Radna Anna Maria Gawlińska zapytała o mające powstać Centrum Usług Wspólnych i wpływ 

tej jednostki na pracowników administracyjnych szkół. 

Prezydent Miasta Czesław Renkiewicz odpowiedział, że Centrum jeszcze nie powstało, został 

dopiero powołany zespół pracujący nad tym zagadnieniem. To od efektów prac zespołu zależeć 

będzie jaka będzie sfera działania Centrum. Prezydent zapewnił, że zrobi wszystko, aby nikt z 

pracowników nie stracił pracy. 

Radna Mariola Brygida Karpińska wyraziła swoje zadowolenie z inicjatywy powstania 

Centrum Usług Wspólnych; jest to system coraz bardziej popularny w świecie. Centralizacja i 

komputeryzacja prowadzi przede wszystkim do zmniejszania kosztów a co za tym idzie do 

powstawania oszczędności, które można by przeznaczyć m.in. na wprowadzenie  nauczania 

drugiego języka obcego w szkołach. 

Zaapelowała o przeprowadzenie kampanii informacyjnej w tym temacie, mającej na celu 

uspokojenie pracowników obawiających się o utratę pracy. 

Zastępca Prezydenta Miasta Ewa Beata Sidorek powiedziała, że  na spotkaniach z dyrektorami 

szkół wspólnie z Przewodniczącym Zespołu Skarbnikiem Miasta Panem Wiesławem Stelmachem 

szczegółowo omawiane są i wyjaśniane zasady oraz cel działania powołanego Zespołu.  

dna Anna Ruszewska w nawiązaniu do informacji o zwolnieniach w suwalskich szkołach ponad 

50 nauczycieli poprosiła o pisemną informację z wyszczególnieniem przedmiotów z których 

nauczyciele stracą pracę, wraz z podaniem ilości godzin z poszczególnych przedmiotów.  

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że członkowie komisji pisemną 

odpowiedź w tym temacie  otrzymają na początku stycznia 2019 r.  

Członkowie Komisji więcej uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych, 

przeciw                                       -    0  

wstrzymał się od głosu             -      1 radny. 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Miasta  Suwałk na rok 2019. 

Opinia Komisji  stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Skarbnik Miasta Wiesław Stelmach poinformował, że do przedstawionego projektu budżetu 

Miasta Suwałki na 2019 r.  Prezydent Miasta wniesie drobne autopoprawki. 

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie  projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta Suwałki na lata 2019-2040    

Projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Skarbnik Miasta Wiesław Stelmach szczegółowo przedstawił i omówił projekt wieloletniej 

prognozy finansowej Miasta Suwałki na lata 2019-2040. 

Członkowie Komisji  uwag nie wnieśli. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych, 

przeciw                                       -    0  

wstrzymał się od głosu               -    1 radny. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt  wieloletniej prognozy finansowej Miasta Suwałki na 

lata 2019-2040. 

Opinia Komisji  stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Wolne wnioski 

Radna Brygida Mariola Karpińska zaproponowała, żeby Komisja Oświaty i Wychowania 

odbywały się o godz. 15:00. 

Danuta Skucz – Inspektor Biura Rady Miejskiej poinformowała, że o godz. 15:15 rozpoczyna 

swoje obrady Komisja Kultury, Sportu i Turystyki. 

Prezydent Miasta Czesław Renkiewicz zaproponował, aby o terminach posiedzeń zadecydowali 

na wspólnym posiedzeniu Przewodniczący Klubów i Ugrupowań oraz Przewodniczący 

wszystkich  Komisji Rady Miejskiej. 

Radna Anna Ruszewska zaproponowała, aby godzina najbliższego posiedzenia została ta sama, 

a o godzinach następnych spotkań Komisji Oświaty i Wychowania zdecydować na następnym 

posiedzeniu, gdy będzie 100% obecność.  

Radna Anna Ruszewska zaproponowała, aby posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania  

odbywały się również w Placówkach Oświatowych. Podkreśliła, że w ubiegłej kadencji tę 

propozycję radni zaopiniowali pozytywnie, co pozwoliło radnym m.in. realnie ocenić priorytetowe 

potrzeby jednostek oświatowych, nie tylko z pozycji Urzędu. 

Członkowie Komisji pozytywnie odnieśli się do propozycji Przewodniczącej. 

Radny Marek Lech Zborowski- Weychman poinformował, że przedstawi powyższą propozycję 

na najbliższym posiedzeniu Komisji Kultury, Sportu i Turystyki, aby  posiedzenia Komisji 

również odbywały  się na terenie jednostek kultury. 

Radna Anna Maria Gawlińska zasugerowała reaktywację IV Liceum Ogólnokształcącego            

w przypadku, gdy zabraknie miejsc w liceach na terenie miasta. 

Radna Anna Ruszewska poprosiła o pisemną informację dot. planowanej liczby oddziałów w  

pierwszych klasach w poszczególnych szkołach ponadpodstawowych. 

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że członkowie Komisji Oświaty               

i Wychowania taką informację otrzymają na początku stycznia 2019 r. 

Radna Anna Maria Gawlińska zapytała, czy jest zainteresowanie wynajmem sal sportowych        

w szkołach podczas weekendów i czy obiekty te są wynajmowane. 

Zastępca Prezydenta Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że jest duże zainteresowanie 

wynajmem sal sportowych. Sprawę te reguluje Zarządzenie Prezydenta Miasta Suwałk. 

Prezydent Czesław Renkiewicz poinformował, że na terenie Suwałk są obiekty szkolne, które 

były finansowane ze środków z Unii Europejskiej, we wnioskach aplikacyjnych był zapis, że              



z wynajmu tych sal Miasto nie będzie uzyskiwało przychodów, zaznaczył, że obiekty sportowe 

powinny przede wszystkim służyć mieszkańcom naszego miasta. 

Radny Marek Lech Zborowski-Weychman zaproponował, aby w roku 2019 Dzień Edukacji 

Narodowej został zorganizowany wspólnie na terenie nowo wybudowanej hali sportowej. 

Ewa Beata Sidorek stwierdziła, że jest to bardzo dobry pomysł, który nie tylko zespoli 

środowisko nauczycielskie, ale jest bardzo ważny ze względów ekonomicznych. 

 

Przewodnicząca podziękowała wszystkim za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

Na tym protokół zakończono.            
                                                        

 

 

 

 

     

    Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

  

                                         Anna Ruszewska 
Protokół sporządziła:     

Danuta Teresa Skucz  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


